



Date: 7 September 2021

التاريخ: 7 سبتمبر 2021

Ref:

المرجع: 1825

Mr. Mohammad Saud Al-Osaimi

المحترم

السيد / محمد سعود العصيمي

CEO - Boursa Kuwait

الرئيس التنفيذي - بورصة الكويت

State of Kuwait

دولة الكويت

Dear Sirs,

تحية طيبة وبعد،،،

Subject: Zain disclosure about Zain Saudi Arabia

الموضوع: إفصاح زين بخصوص شركة زين السعودية

As per chapter No. 4 of the "Disclosure & Transparency" Module of the Capital Markets Authority's Executive Bylaws and its law No. 7/2010 regarding disclosure of Material Information.

وفقاً لأحكام الفصل الرابع من كتاب "الإفصاح والشفافية" من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 2010/7 وتعديلاته الصادرة عن هيئة أسواق المال بشأن الإفصاح عن المعلومات الجوهرية.

In reference to the subject matter, kindly find the following disclosure as provided by Zain KSA.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، نرفق لكم أدناه الإفصاح الوارد إلينا من قبل شركة الاتصالات المتنقلة السعودية (زين السعودية).

Attached; Disclosure Form of Material Information

نرفق لكم نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

Sincerely yours,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير ،،،



بدر ناصر الخرافي

بدر ناصر الخرافي

نائب رئيس مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي لمجموعة زين

Bader Nasser AlKharafi

Vice Chairman & Group CEO



نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

Disclosure of Material Information Form

Arabic	English	
<p>تعلن شركة الاتصالات المتنقلة السعودية ("زين السعودية") عن موافقة مجلس إدارة زين السعودية على العروض غير الملزمة ("العروض") المقدمة من كل من صندوق الاستثمارات العامة، وصاحب السمو الملكي الأمير سعود بن فهد بن عبدالعزيز، وشركة سلطان القابضة، للاستحواذ على حصص في البنية التحتية لأبراج "زين السعودية".</p>	<p>Mobile Telecommunications Company Saudi Arabia ("Zain KSA") announces the Board of directors' approval of the non-binding offers ("The offers") received from the Public Investment Fund ("PIF"), HRH Prince Saud Bin Fahad, and Sultan Holding Company, to acquire stakes in the Zain KSA towers infrastructure.</p>	عنوان الإعلان
<p>تعلن شركة الاتصالات المتنقلة السعودية ("زين السعودية") عن موافقة مجلس إدارة زين السعودية على العروض غير الملزمة ("العروض") المقدمة من كل من صندوق الاستثمارات العامة، وصاحب السمو الملكي الأمير سعود بن فهد بن عبدالعزيز، وشركة سلطان القابضة، للاستحواذ على حصص في البنية التحتية لأبراج "زين السعودية" بنسب تبلغ 60% و 10% و 10% على التوالي بينما ستبقى زين السعودية على ملكية الحصة المتبقية البالغة 20%. وقدرت "العروض" قيمة البنية التحتية (المكونة من 8069 برجاً) بمبلغ 3,026 مليون ريال سعودي (807 مليون دولار أمريكي).</p> <p>وبموجب شروط "العروض"، لا تباع "زين السعودية" سوى هيكل الأبراج فقط. اما كافة المكونات الأخرى من هوائيات الاتصالات اللاسلكية والبرامج والتقنيات والملكيات الفكرية تبقى ملك ل"زين السعودية".</p> <p>وستعمل "زين السعودية" مع جميع الأطراف لتحديد أفضل طريقة لإتمام عمليات الاستحواذ. علماً بأن العروض المقدمة غير ملزمة، وأن الاتفاقيات النهائية تخضع لموافقة الجهات الرسمية، والموافقات الداخلية لجميع الأطراف، وإكمال لفحوصات النافية للجهالة، وأية شروط أخرى يتم الاتفاق عليها بين الأطراف.</p> <p>وسيتم الاعلان عن اي تطورات جوهرية حيال هذا الامر.</p>	<p>Mobile Telecommunications Company Saudi Arabia ("Zain KSA") announces the Board of directors' approval of the non-binding offers ("The offers") received from the Public Investment Fund ("PIF"), HRH Prince Saud Bin Fahad, and Sultan Holding Company, to acquire stakes in the Zain KSA towers infrastructure. The three entities would acquire 60%, 10% and 10% stake respectively while Zain KSA will own the remaining 20% stake. The offers valued the 8,069 Zain KSA towers at SAR 3,026 million (USD 807 million).</p> <p>Under the terms of The offers, Zain KSA will sell its passive, physical towers infrastructure and retain all other wireless communication antennas, software, technology, and IPs.</p> <p>Zain KSA will be working with the different parties on the best way to execute the offer. The Offers submitted do not represent any binding commitment and the final agreements are subject to the approval of the official authorities, internal approvals of the respective acquirers, the completion of satisfactory due diligence by the acquirers and any other conditions that may be agreed between the parties.</p> <p>Any material developments will be announced in due course.</p>	الإعلان
<p>لا يوجد حالياً أثر مالي</p>	<p>There is no financial impact currently.</p>	الأثر المالي Financial Impact